
ZÁPISNICA č. 4/2017 

 

ZO ZASADNUTIA KOMISIE ŠKOLSTVA A MLÁDEŽE 3. APRÍLA 2017 

NA MIESTNOM ÚRADE, PRI KRÍŽI 14 

 

 

Prítomní: Mgr. Marian Podrazil, Mgr. Janette Ivanová, Alžbeta Šporerová, Mgr. Matej Nagy, 

Mgr. Alexej Dobroľubov, Mgr. Katarína Cigáňová, Ing. Kristína Lipovská 

 

Neprítomní: Prof. PhDr. Branislav Pupala, CSc., Ing. Igor Mravec,  Marián Takács - 

ospravedlnení 

 

Hostia: PaedDr. Gabriela Strýčková – ospravedlnená, Ing. Miroslav Vavrinec, Viktor 

Vavrinec 

 

Začiatok: 17.30 h, ukončenie: 18.35 h 

 

 

N á v r h  p r o g r a m u: 

 

Otvorenie zasadnutia komisie. 

1. Schválenie návrhu programu 

2. Informácia o Materskej škole Švantnerova 1, Bratislava – PaedDr. Gabriela Strýčková  

3. Rôzne  

4. Záver 

Ukončenie zasadnutia komisie. 

 

Člen komisie školstva a mládeže Mgr. Matej Nagy otvoril zasadnutie komisie školstva 

a mládeže. 

  

K bodu 1 

Mgr. Matej Nagy oboznámil členov s návrhom programu zasadnutia, o ktorom dal hlasovať. 

Ospravedlnil riaditeľku Materskej školy Švantnerova 1, Bratislava – PaedDr. Gabrielu 

Strýčkovú, ktorá sa nemohla zúčastniť zasadnutia z vážnych rodinných dôvodov. O Materskej 

škole Cabanova 44, Bratislava podá informáciu členka komisie Mgr. Janette Ivanová. 

Zároveň predstavil Ing. Miroslava Vavrinca a Viktora Vavrinca, ktorí prišli odprezentovať 

projekt Skatepark. 

 

Stanovisko komisie: 

Komisia školstva a mládeže berie na vedomie bez pripomienok program zasadnutia komisie 

školstva a mládeže. 

 

Hlasovanie: prítomní: 6        za: 6      proti: 0        zdržal sa: 0 

 

K bodu 2 

Mgr. Janette Ivanová - riaditeľka Materskej školy Cabanova 44, Bratislava informovala 

členov komisie o materskej škole, krúžkovej činnosti, projektoch, v ktorých je materská škola 

zapojená a rôznych aktivitách školy.  

 

Stanovisko komisie: 



Komisia školstva a mládeže berie na vedomie Informáciu o Materskej škole Cabanova 44, 

Bratislava bez pripomienok. 

Hlasovanie: prítomní: 7        za: 7       proti: 0        zdržal sa: 0 

 

K bodu 3 

- Viktor Vavrinec spolu s Ing. Miroslavom Vavrincom odprezentovali návrh projektu 

Skatepark v parku Pekníkova. 

- Členovia komisie navrhli, aby sa na najbližšom zasadnutí komisie školstva a mládeže, 

ktoré sa bude konať 3. 05. 2017 (streda) prerokovali všetky prijaté žiadosti 

o poskytnutie finančnej dotácie na rok 2017. 

 

Stanovisko komisie: 

Komisia školstva a mládeže berie na vedomie Informáciu o návrhu projektu Skatepark 

v parku Pekníkova bez pripomienok. 

 

Hlasovanie: prítomní: 7         za: 7       proti: 0        zdržal sa: 0 

 

K bodu 4 

Predseda komisie poďakoval členom za účasť, tajomníčke za prípravu materiálov a zasadnutie 

ukončil. 

 

 

 

Bratislava 4.04.2017 

 

  

 

 

Zapísala: Mgr. Ľubica Szilasiová                                              Overil: Mgr. Marian Podrazil 

                   tajomníčka komisie                                                                 predseda komisie 


